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§ 9   

Serveringstillstånd till  Restaurang Bajit 

Beslut 

1. Stiftelsen Judaica bör utifrån en social bedömning beviljas 

stadigvarande serveringstillstånd att till allmänhet få servera 

vin, starköl, spritdrycker och andra jästa alkoholdrycker i 

deras Restaurang Bajit. 

2. Serveringstiden bör förkortas i den del där skolelever har 

tillgång till lokalerna. 

3. Överlämna till tillståndsenheten att vidare utreda om 

verksamheten riktar sig till allmänhet eller till slutna 

sällskap. 

4. Nämnden överlämnar yttrandet till socialnämnden/tillstånds- 

enheten med justering utifrån tillståndsenhetens 

tjänsteanteckning i ärendet. 

5. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Stiftelsen Judaica ansöker om stadigvarande serveringstillstånd 

till allmänhet, dagligen i restaurang, mellan kl. 11.00 – 01.00. 

Ansökan om serveringstillstånd avser stiftelsens restaurang Bajit 

på Riddargatan 5. Stiftelsens caféverksamhet sker i 

gemensamhetslokaler som även den inhyrda skolan nyttjar 

dagtid. Östermalms stadsdelsförvaltning tillstyrker att bevilja 

serveringstillstånd men föreslår att serveringstiden ska förkortas 

i caféet då eleverna dagtid vardagar har tillgång till utrymmet 

där caféet ligger samt utreda huruvida verksamheten riktar sig 

till allmänhet eller till slutna sällskap.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 maj 2016. 

Dnr 2016-214-1.5.2.  

 
Förslag till beslut 

Vice ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) yrkade bifall till  

förvaltningens förslag till beslut med justering utifrån 

tillståndsenhetens tjänsteanteckning i ärendet. 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

yrkade att nämnden ställer sig bakom Therese Carlborg m.fl. 

(M) förslag till beslut. 
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Beslutsgång 

Vice ordförande Therese Carlborg (M) begärde klockan 19:30 

ajournering av sammanträdet vilket verkställdes. Sammanträdet 

återupptogs klockan 19:33. 

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

en enad nämnd ställde sig bakom vice ordförandes förslag till 

beslut.  


